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Zwracam siq z zapytaniem na jakim etapie znajdujq siq prace majqce na celu zamontowanie
progu zwalniajqeego na ulicy Ptasiej. Sprawa monta2u progu zwalniajqcego zostafa zaopiniowana
pozytywnie przez Komisiq ds. Bezpieczefistwa Ruchu Drogowego jesieniq 2oL9 r.

{ odpowiedl na interpelacjq 15.11.2019 r.)jednak do tej pory pr6g nie zostal zamontowany.
Monta2 progu jest niezbqdny przy podniesieniu poziomu bezpieczefistwa mieszkafic6w osiedla
Ptasia/ Bracka gdyi ruchliwa ulica przebiega przez Srodek osiedla.
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